
ПРОФЕСИОНАЛНА ГИМНАЗИЯ ПО СЕЛСКО СТОПАНСТВО „ЗЕМЯ“ 

ГРАД ПРОВАДИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ №5 

 

Днес, 13.09.2022 година, на основание заповеди на директора на ПГСС „Земя“ град 

Провадия №№РД 07 – 285/30.12.2019 година, РД 07 – 350/24.01.2020 година, РД 07 – 

405/17.06.2021 година и РД 07 – 516/24.06.2022 година, изпратени писма до определените 

лица в състава на ОбС, се проведе редовно заседание на ОбС към ПГСС „Земя“, град 

Провадия. 

На заседанието на ОбС към ПГСС „Земя“, присъстват  8 /осем/ лица: директорът на 

ПГСС „Земя“ и членовете на ОбС – представители на родителите, представител на Община 

Провадия и представител на работодателите. Събранието има кворум и може да взима 

решения. Директорът на гимназията има право на съвещателен глас. 

Госпожа В. Станкова предложи следния дневен ред /ДР/: 

1. Приемане на График на заседанията на Обществения съвет към гимназията за учебната 

2022/2023 година. 

2. Разглеждане и обсъждане на проекти на документи за учебната 2022/2023 година. 

Не постъпиха други предложения и направеното се подложи на гласуване: 

1. Решение за избор на ДР: 

С 8 гласа „за“, Об С приема следния ДР: 

„1. Приемане на График на заседанията на Обществения съвет към гимназията за 

учебната 2022/2023 година. 

2. Разглеждане и обсъждане на проекти на документи за учебната 2022/2023 година.“ 

Срок: настоящо заседание 

Отговорник: директор 

 

Ход на заседанието: 

 

По т. 1 от ДР, госпожа В. Станкова даде думата на председателя на Обществения 

съвет за предложения за график на заседанията. Тя поясни, че броят на заседанията е най-

малко четири пъти в годината, като задължително се провежда заседание и в началото на 

всяка учебна година. Директорът напомни, че трябва да се отчита изпълнението на 

училищния бюджет на всяко тримесечие, а преди началото на всяка учебна година, 

Общественият съвет трябва да разгледа и съгласува Училищните учебни планове на 

паралелките.  

Госпожа В. Станкова каза, че дейността на този състав на Обществения съвет, 

определен за срок от три години, изтича през месец декември 2022 година, но така или 

иначе трябва да се приеме график за следващата учебна година, който ще бъде спазван и от 

новия състав. 

След обсъждане на присъстващите, госпожа Недка Добрева, предложи следните 

периоди за заседанията през учебната 2022/2023 година: октомври 2022 година, януари 

2023 година, април 2023 година, юли 2023 година и септември 2023 година 

Не постъпиха други предложения и направеното се подложи на гласуване: 

 



2. Решение по т. 1 от ДР: 

С 8 гласа „за“, Об С реши: 

„Приема заседанията на Обществения съвет при ПГСС „Земя“, град Провадия 

през учебната 2022/2023 година да се провеждат от 17:00 часа през месеците: октомври 

2022 година, януари 2023 година, април 2023 година, юли 2023 година и септември 

2023 година по покана на председателя, при условията на Правилника за създаването, 

устройството и дейността на Обществените съвети към детските градини и 

училищата.“ 

Срок: учебна 2022/2023 година 

Отговорник: председател на Об С 

 

 По т. 2 от ДР, госпожа В. Станкова запозна присъстващите с проекти на правилници 

и планове на гимназията за новата учебна година, изготвени от училищни комисии и с 

промени в нормативни актове на МОН. Наблегна се на плана за превенция на ранното 

напускане на училище, плана за осигуряване на равен достъп до качествено образование и 

приобщаване на децата и учениците от уязвими групи и на механизъм за противодействие 

на тормоза и насилието. Подробно се разгледаха и обсъдиха всички документи. 

Госпожа В. Станкова информира и за включване на учениците в групи за занимания 

по интереси. Тя каза, че запознавайки присъстващите се надява Обществения съвет да е 

наясно с какво може да съдейства по отношение на организирането на тези дейности. Тя 

допълни, че е желателно родители, а и членовете на съвета да се включат, според 

квалификацията си в заниманията на отделните организационни форми. Така също 

родители на ученици, чийто професионален опит е свързан със съответното тематично 

направление на заниманията по интереси, могат да провеждат занимания по интереси до 

три часа годишно във или извън училището в присъствието на ръководителя на групата.  

 Т. 2 от ДР има информативен характер и не подлежи на гласуване. 

 Преди края на заседанието, госпожа В. Станкова напомни, че в изпълнение на чл. 17, 

ал. 1 от Правилника за създаването, устройството и дейността на Обществените съвети към 

детските градини и училищата, Общественият съвет трябва да изготви отчет за своята 

дейност за учебната 2021/2022 година. 

Поради изчерпване на ДР, заседанието бе закрито. 

 

 

 

Протоколчик: 

 

РОСИЦА ДЕМИРЕВА 

Технически изпълнител в ПГСС „Земя“, град Провадия 

 

СЕВДАЛИНА ТОДОРОВА 

Председател на Обществения съвет към ПГСС „Земя“, град Провадия 

 

 

 

 

 


